
Z Á P I S N I C A 
 

z  Výročnej  členskej schôdze  MO SRZ  v  Stropkove,  konanej dňa  26.02.2023  v Mestskom kultúrnom 

stredisku v Stropkove 

 

 

Prítomní :     Podľa prezenčnej listiny 

                        

Delegát :        Ing. Gabriel Zajtko              

 

                                 

P R O G R A M 
 

1.   Otvorenie           

2.   Voľby pracovného predsedníctva, mandátovej komisie a návrhovej komisie         

3.   Správa o činnosti MO SRZ Stropkov za rok 2022               

      4.   Správa mandátovej komisie                        

      5.   Správa o hospodárení organizácie za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023 

      6.   Správa hospodára organizácie  

      7.   Plán hlavných úloh na rok 2023 

      8.   Správa kontrolnej komisie   

      9.   Diskusia 

      10. Návrh na uznesenie 

      11. Záver 

 

K bodu 1.  Schôdzu  zahájil   predseda   organizácie Ing. Gabriel Zajtko,  ktorý   rokovaniu   aj  predsedal.  

                   Úvodom  privítal  prítomných  a oboznámil s programom schôdze. Delegátom Rady SRZ bol 

viceprezident pre Prešovský kraj Ing. Gabriel Zajtko. Nakoľko zo strany prítomných neboli 

žiadne pozmeňujúce alebo doplňujúce návrhy, predsedajúci schôdze dal o tomto bode 

hlasovať.      

                   Hlasovanie :    Za : 46                       Proti : 0                             Zdržal sa hlasovania : 0                          
                                                                                                                         

K bodu 2.  V  tomto   bode   sa  uskutočnili    voľby   pracovného  predsedníctva,   mandátovej  komisie  a   

                    návrhovej komisie. Predsedajúci rokovania prečítal návrh výboru MO SRZ do: 

                    

                   Pracovného predsedníctva :                 Ing. Gabriel Zajtko 

                                                                                        Daniel Hurný 

                                                                                Ing.  Peter Čakloš 

                                                                                Ing. Ján Blanár  

                                                                                Ing. Pavol Andrejovský PhD.  

                   Hlasovanie :    Za : 46                       Proti : 0                             Zdržal sa hlasovania : 0   

                   

                   Mandátovej komisie :                          Mgr. Roman Kudič         predseda 

                                                                                         Róbert Paňko         člen 

                                                                                         Juraj Petrovaj         člen  

                   Hlasovanie :    Za : 45                       Proti : 0                             Zdržal sa hlasovania : 1 

   

                   Návrhovej komisie :                            Mgr. Vladimír Želinský   predseda 

                                                                                Ing. Jozef Hudák             člen 

                                                                                        Ivo Hutňan              člen 

                   Hlasovanie :    Za : 45                       Proti : 0                             Zdržal sa hlasovania : 1 

 

                   Keďže  jednotlivé  návrhy boli prijaté,  predsedajúci  požiadal  predsedov jednotlivých komisií 

                   aby si zvolali členov a ujali sa svojej činnosti.  

                      



 

 

K bodu 3.  V tomto bode predseda organizácie Ing. Zajtko vo svojej Správe o činnosti MO SRZ Stropkov 

                   za  rok 2022 vyhodnotil  plnenie prijatých uznesení a  Plánu hlavných úloh  z ostatnej členskej 

schôdze.  Stručne  zhodnotil  prácu  s  deťmi,  činnosť rybárskej  stráže,  kontrolnej komisie  a  

disciplinárnej komisie. V krátkosti  oboznámil  s  výsledkami  XIV. Snemu SRZ.  Na záver sa 

poďakoval sponzorom, funkcionárom a všetkým, ktorí svojou činnosťou v roku 2022  pomohli 

našu organizáciu zveľaďovať.  

                                                                                                                                                                            

K bodu 4.  Predseda  mandátovej komisie  Mgr. Roman Kudič  prečítal správu mandátovej   komisie  kde 

                   oznámil,  že  schôdze  sa  zúčastnilo 46  členov  z  413  pozvaných, čo predstavuje 

v percentuálnom  vyjadrení  účasť  11 %. Na základe toho komisia konštatuje, že  schôdza nie 

je uznášaniaschopná. Následne   nato,  predsedajúci  rokovania  podal   návrh pokračovať 

v rokovaní členskej schôdze v zmysle §14 ods. 5 ) Stanov SRZ. Nakoľko zo strany 

prítomných neboli žiadne iné návrhy, predsedajúci dal o tomto návrhu hlasovať.        

                   Hlasovanie:       Za : 46                    Proti – 0                             Zdržal sa hlasovania : 0              

                   Predsedajúci schôdze konštatoval, že schôdza je uznášaniaschopná a pokračuje     

v rokovaní.       

 

K bodu 5.  Účtovník  organizácie  Ing. Ján Blanár  predniesol  správu  o  hospodárení  organizácie  v roku  

                   2022. Podrobne informoval o príjmoch a čerpaní finančných prostriedkov z rozpočtu a 

záverom konštatoval, že  organizácia  dosiahla  za rok 2022 kladný  výsledok hospodárenia.  

                   Ďalej  predniesol návrh rozpočtu na rok 2023, kde informoval o plánovaných príjmoch 

a výdavkoch organizácie v roku 2023. Konštatoval, že rozpočet je vyrovnaný.   

                   Vzhľadom nato, že žiadny pozmeňovací návrh nebol prednesený, predsedajúci schôdze dal 

o návrhu rozpočtu hlasovať:    

                   Hlasovanie :      Za :  45                   Proti : 0                              Zdržal sa hlasovania : 1  

                   Predsedajúci rokovania konštatoval, že rozpočet na rok 2023 bol prijatý.       

 

K bodu 6.  Správa  hospodára  organizácie  Ing. Petra Čakloša  obsahovala sumár  úlovkov  členov   našej   

                   organizácie v roku 2022,  zarybňovanie revírov v roku 2022 a  plán zarybňovania na rok 2023. 

                   Vyhodnotil   brigádnickú  činnosť, vyťaženosť jednotlivých revírov a pripomenul niektoré 

základné povinnosti rybára. Záverom sa poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na 

zveľaďovaní našich revírov. 

                            

K bodu 7.  Plán  hlavných  úloh na  rok  2023, ktorým  sa  bude  výbor MO SRZ Stropkov riadiť,  prečítal 

                   prítomným  tajomník  p. Daniel Hurný.  Nakoľko  zo  strany  prítomných žiadne  pripomienky  

                   neboli, prebehlo hlasovanie. 

                   Hlasovanie :      Za :  46                   Proti : 0                              Zdržal sa hlasovania : 0 

                   Plán hlavných úloh na rok 2023  bol jednohlasne schválený.  

 

K bodu 8.  Správu   kontrolnej  komisie  o   hospodárení   MO  SRZ   Stropkov   v roku 2022    predniesol          

                   prítomným  jej  predseda  Ing. Pavol  Andrejovský PhD,  v  ktorej   informoval  o  vykonaných  

                   kontrolách.   Konštatoval,  že  dokumentácia   bola   predložená   ku   kontrole  v  dostatočnom    

                   rozsahu,  je  vedená  transparentne  so  zásadami  účtovníctva  a  dosiahnutý  stav  je v súlade s  

                   prijatými  uzneseniami  výboru.  Upozornil,  že  úplné  znenie  tejto správy bude zverejnené na    

                   webovej stránke našej organizácie.  

                    

K bodu 9.  Diskusiu zahájil Ing. Zajtko. Ako viceprezident pre Prešovský kraj sa vrátil k priebehu XIV. 

Snemu SRZ, ktorý sa konal v uplynulom roku a voľbe do vrcholových orgánov SRZ. Ďalej 

informoval o činnosti Rady SRZ, spomenul problémy s produkciou rýb a odôvodnil kúpu 

strediska Hrhov, ktoré by malo zvýšiť sebestačnosť produkcie rýb SRZ. Ako predseda 

organizácie sa zameral na preteky v love rýb na udicu. Dal podnet na diskusiu, či je žiadúce 

robiť preteky v takom veľkom rozsahu ako sa robili v uplynulom období. K téme sa vyjadril aj 

Ing. Andrejovský predseda KK. Zdôraznil, že na predaj tradičných rybacích špecialít  



                   

 

                   nemáme patričné povolenia a vybavenie. Z uvedeného dôvodu by sme v prípade kontroly ŠOP 

mali problém, čomu je podľa jeho názoru potrebné predísť. Nato vystúpil p.Paňko ktorý dal 

do pléna otázku či je zo strany členskej základe vôbec záujem o to aby sa preteky konali. Pre 

rôznorodosť názorov a na základe uvedeného predsedajúci rokovania sformuloval otázku 

„Kto je za aby sa usporiadali preteky v love rýb na udicu?“ a dal o nej hlasovať. 

                   Hlasovanie :      Za :  43                   Proti : 3                              Zdržal sa hlasovania : 0 
  

                   Následne nato dal Ing. Zajtko návrh aby sa preteky usporiadali len pre súťažiacich členov 

našej organizácie bez predaja rybacích špecialít našou organizáciou.    

                   Hlasovanie :      Za :  46                   Proti : 0                              Zdržal sa hlasovania : 0 
 

                   p. Kačúr – chcel vedieť, či sa výbor zaoberá psími exkrementami na hrádzi, prejazdom 

cyklistov po hrádzi a kúpaním v rybníku. Ďalej sa pýtal či je možné nahradiť jarné zarybnenie 

pstruhom dúhovým ak nebude dodaná násada kapra. Odpovedal Ing. Zajtko, že výbor sa 

týmto bude zaoberať na najbližšom zasadnutí a preskúma možnosti osadenia upozorňujúcich 

tabúľ tak, aby neboli v rozpore s VZN mesta a platnou legislatívou. Odpoveď doplnil p. 

Hurný tým, že zákaz kúpania je vyznačený na hosp. budove a v prípade osadenia značky 

„Zákaz vjazdu cyklistov“, tá podlieha schváleniu dopravnému úradu. K druhej otázke sa 

vyjadril Ing. Čakloš tak, že jarné zarybnenie ešte nie je uzavreté, nakoľko dodávateľa ešte 

hľadáme. Vzhľadom k tomu, že v priebehu minulého roka enormne stúpli ceny násadových 

rýb a finančné zdroje na zarybnenie sú obmedzené, nebolo by možné objednať také množstvá 

násady kapra ako v uplynulých rokoch. Je toho názoru aby sa vyčkalo do jesene a v prípade 

dostatku finančných prostriedkov násady doobjednať.   

                   p.Marcinčák – sa pýtal ako je to s preberaním rýb u dodávateľa za našu organizáciu 

a v druhej časti príspevku načrtol možnosti zrušenia brigádnickej povinnosti v našej 

organizácii.  Odpovedal Ing. Zajtko, že násady kapra a pstruha nám väčšinou dodávajú 

strediská, ktoré sa nachádzajú na strednom a západnom Slovensku. Problém je hlavne v 

časovej náročnosti zúčastniť sa nakládky rýb ale aj zvýšenie cestovných nákladov, čo 

v konečnom dôsledku by malo vplyv na konečné zúčtovanie zarybňovania. Odpoveď doplnil 

p. Hurný, že ak je násada dodávaná zo zahraničia nakládku preberá ichtyológ Rady SRZ. Na 

druhú časť odpovedal Ing. Čakloš a to tak, že brigádnická činnosť je v zmysle stanov 

povinná.                                    

                   Augustinský Pavol – sa pýtal na základe čoho sa vyberajú parkovacie poplatky na VN 

Domaša. Odpovedal p. Hurný, že poplatky za parkovacie miesta sa vyberajú na základe VZN 

príslušnej obce. VZN obce môže zrušiť iba okresný prokurátor pod ktorého obec spadá.  

                   Ing. Andrejovský – predniesol požiadavku na výbor MO aby prerokoval možnosť zrušenia 

brigádnickej činnosti pre držiteľov Jánskeho plakety.  

                    

                   Vzhľadom  k tomu, že zo strany prítomných viac diskusných príspevkov nebolo,  predsedajúci  

                   rokovania diskusiu ukončil.                       

                   

K bodu 10. Návrh  na  uznesenie  z   Výročnej členskej schôdze   prečítal  prítomným predseda návrhovej 

                    komisie Mgr. Vladimír Želinský. 

                    Hlasovanie:      Za : 46                               Proti : 0                                  Zdržal sa : 0   
                    Na   základe  výsledkov   hlasovania   predsedajúci  rokovania  konštatoval,  že  uznesenie   z  

                    Výročnej     členskej    schôdze    MO SRZ    v    Stropkove   bolo   prijaté   jednohlasne    bez    

                    pozmeňujúcich návrhov.  

                                                                                                                    

K bodu 11.  Nakoľko    program   Výročnej   členskej   schôdze   bol   vyčerpaný,   predsedajúci   schôdze  

                     Ing. Zajtko Gabriel  sa  poďakoval  prítomným za  účasť a poprial do ďalšej rybárskej sezóny   

                     pevné zdravie,  veľa  krásnych  chvíľ  strávených  pri  vode  a  bohaté  úlovky. Následne nato     

                     schôdzu ukončil.    

 



 

 

U Z N E S E N I E 
 

 

Výročná členská schôdza:  
 

A. Berie na vedomie  : 

 

      1.  Správu mandátovej komisie. 

      2.  Správu o činnosti MO SRZ za rok 2022. 

      3.  Správu o hospodárení organizácie za rok 2022. 

      4.  Správu hospodára organizácie. 

      5.  Správu kontrolnej  komisie. 

      6.  Jednotlivé diskusné príspevky. 

 

B. Schvaľuje  : 

 

      1.  Program Výročnej členskej schôdze 

 

      2.  Právoplatnosť a uznášaniaschopnosť Výročnej členskej schôdze v zmysle § 14 ods. 5) Stanov   

           SRZ.   

 

3.  a)  Pracovné predsedníctvo v zložení :  

                                                                     Ing. Gabriel Zajtko 

                                                                            Daniel Hurný 

                                                                     Ing. Peter Čakloš 

                                                                     Ing. Ján Blanár 

                                                                     Ing. Pavol Andrejovský PhD.  

           b)  Mandátovú komisiu v zložení :             

                                                                           Mgr. Roman Kudič                    predseda 

                                                                                    Róbert Paňko                    člen 

                                                                                    Juraj Petrovaj                    člen   

           c)  Návrhovú komisiu v zložení : 

                                                                            Mgr. Vladimír Želinský            predseda 

                                                                            Ing.  Jozef Hudák                      člen 

                                                                                     Ivo Hutňan                       člen 

     

     

4. Návrh rozpočtu na rok 2023. 

 

5. Plán hlavných úloh na rok 2023. 

 

6. Usporiadanie pretekov v love rýb na udicu. 

 

7. Usporiadanie pretekov len pre súťažiacich členov našej organizácie, bez predaja rybacích špecialít  

našou organizáciou.  

 
 

C. Ukladá: 

 

      1.  Zabezpečiť zarybnenie revírov organizácie v roku 2023 v súlade s plánom zarybnenia. 

 

           T : 31.12.2023                                                                                        Z :   Výbor MO SRZ   

 



      

 
 


